
 
 
 

MØTEPROTOKOLL 

 
 
Utvalg: Fagforbundet Orkland 
Møtested: Skifer Hotel, Oppdal 
Møtedato: 19.11.2024 Tid: 12.30-14.30 
 
 
Til stede: Ragnar Martin Opøien  Leder 
 Nina Olsen    Nestleder 
 Ida Marie Erlandsen   Sekretær/opplæringsansvarlig 
 Bitte Selnes    YHS 
 Elisabeth Opphaug   YKA 
 Oda Rønnes Nygård   YKKO/vara ungdomstillitsvalgt 
 Bente Fagerli    Styremedlem 
 Britt Ingeborg Hansen  Pensjonisttillitsvalgt 
 Ingrid Aspen Solem   Hovedverneombud 
     
  
Forfall: Jan-Rune Erlandsen   Kasserer/Fane2 
 Jan Arne Øberg   YST 
 Nina Øberg    Ungdomstillitsvalgt 
 Caroline Skogaker   Ungdomsutvalg 
  
    
Ikke møtt:  
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 Referat / orienteringssaker 
 Sammendrag: 

• Møte i koordineringsledd ReTrans. Fagforeningsledere, klubbleder og 
klubbtillitsvalgte deltok på samlingen i Kristiansund fra 26.- 27. september. 
Generell informasjon fra klubbleder, og informasjon fra fagforeningene 
om hvordan et slikt samarbeid skal fungere best mulig.   

• Klubbtillitsvalgtskonferanse. 25 klubbtillitsvalgte fikk innføring i 
partsamarbeid. Edvin Helland hadde innlegg om partsamarbeid mellom 
tillitsvalgte og nærmeste leder. Klubbstruktur og fagforeningsstruktur ble 
det også informert om. Siste del av dagen så var det erfaringer ved bruk av 
KLAR. Noen har kommet godt i gang, andre har problemer med 
innlogging.  

• 30.-31. oktober var det representantskapsmøte i Trondheim. Innkomne 
forslag om endringer, eller tilføyinger i Prinsipp- og handlingsprogram, og 
vedtekter ble behandlet. Forslagene blir sendt inn til landsmøte 2025.  

• Det er gjennomført valg av klubbleder (HTV). Det var ikke kommet inn noe 
forslag, og alle tre tok gjenvalg på to år. Leder informerte om 
fagforbundsuka. Verving som er hovedfokus i den uka.   

• Trinn 4 opplæring. Tre av våre medlemmer har deltatt på opplæring i 
perioden 12.-14. november.   

  Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 

Bente Fagerli 

Nina Olsen 

Oda Rønnes Nygård 

 

  Forslag til vedtak: 

 Styret tar orienteringen til etterretning. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
__________________________________________________________________________ 
 
38/24  Medlemsutvikling 
  Sammendrag: 

Månedlig rapport fra fylke.   
11 - pr. 01.11.2024.xlsx  
  
  
  
Verveansvarlig i fagforeningen er nestleder. Det vil bli opprettet en gruppe på 
fylke der alle nestledere og andre som har en rolle som verveansvarlig skal 
møtes.   
Utmeldinger i kode 5. pr. 30. oktober. Det er 6 stykker fra helse og sosial.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

   
 
 
 

Inn og utmeldinger pr 30. oktober:  
Tre stykker er nyinnmeldt  
To er gjeninntatte etter tidligere medlemskap  
Fem stykker er overført fra andre fagforeninger.   
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://fagforbundetorg.sharepoint.com/:x:/r/sites/313-FagforbundetOrkland-FraStyret/_layouts/15/Doc.aspx?sourcedoc=%7BEAF933D6-A51D-43DB-8D89-74AA579776B9%7D&file=11%20-%20pr.%2001.11.2024.xlsx&action=default&mobileredirect=true


 
 
Følgende hadde ordet: 

  Ragnar Martin Opøien 
   
  Forslag til vedtak: 
  Styret tar orienteringen til etterretning. 
  

 
39/24 Regnskap pr 31.10.24 
 Sammendrag: 

Regnskap pr. 31.10.2024.  
   
Status budsjett for 2024  
 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Styret tar orienteringen til etterretning. 

__________________________________________________________________________ 
 
40/24  Årsmøte 2024 
  Sammendrag: 

Forslag på dato er 28. januar 2025.   
Informasjon, innkalling i henhold til vedtektene.   
Forslag på dirigent: Fylket 
Forslag på sekretær: Ida Marie Erlandsen 
Tellekorps:  
Signering av protokoll: Fylket + 1 
Forretningsorden   
Årsmøte skal kunngjøres med minst 30 dagers varsel.  
Saker som ønskes å behandles i årsmøte skal være sendt inn til styret innen 14 
dager etter kunngjøring.   
Innkalling og utsendelse / tilgjengeliggjøring av sakspapirene må skje med 
minst 7 dagers varsel.   

   
Følgende hadde ordet: 

  Ragnar Martin Opøien 
           
  Forslag til vedtak: 

Planlegging av årsmøte. Endelig vedtak på styremøte i januar. 
 
 
 
 
 
 



 
___________________________________________________________________________ 
 
41/24  Innkommende saker 
  Sammendrag: 

1. Søker om støtte til autorisasjon for helsefagarbeider. Søker om kr. 2000,-   
 

Følgende hadde ordet:  
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Styret innvilger søknad om å støtte på kr. 2000,- 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
 

2. Søknad om stipend. Jeg søker herved på lokalt stipend hos dere i 

Fagforbundet. Søkte også på dette i fjor. Jeg er ansatt i Orkland kommune, 

ved Psykisk helse og rus tjenesten. Fortiden går jeg videreutdanning 

SEPREP tverrfaglig utdanningsprogram ved VID vitenskapelige høgskole, 

ved siden av jobb. Studie er spennende og lærerikt, jeg ser mye av 

studierollen i egen jobb. Etter endt studie ser jeg for meg at dette er en 

utdanning som kommer godt med og blir et kompetanseløft i kommunen. 

Jeg vil derfor søke om det går an å få noe form for stipend/støtte fra 

Fagforbundet i forbindelse med videreutdanningen. Jeg startet opp med 

videreutdanningen i januar 2023 og avslutter desember 2024.  

Følgende hadde ordet:  
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Styret innvilger søknaden. Gir kr. 3000,- i stipend til videreutdanning. 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
3. Kommunen skal gjøre innsparingstiltak. Kommunen har varaordfører som 

lønnes i 100% stilling. Hva tenker fagforbundet om dette?  Vi burde si noe 
om dette? Det kan spares mye ved å redusere stilling til varaordfører. 
Melder dette inn som sak til neste styremøte.  

 
Følgende hadde ordet:  
Ragnar Martin Opøien 
Bitte Selnes 
Elisabeth Opphaug 
 
Forslag til vedtak: 
Det ble formulert en uttalelse og sendt til alle partilederne i Orkland 
kommune. 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
4. Klubbtillitsvalgt ved Psykisk helse og rusarbeid søker permisjon fra vervet 

ut året. Kommer tilbake med mere informasjon på januar om videre 
status.   

 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Klubbleder i helse og sosial fungerer som tillitsvalgt for de medlemmene som 
er under psykisk helse og rusarbeid inntil videre.  

 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
5. Valg av medlemmer til valgkomiteen. Styret skal utpeke representanter til 

valgkomiteen til årsmøte 2025. To av medlemmene er på valg. I tillegg så 
skal styret utpeke en fra pensjonist- og uføreutvalget til valgkomiteen ref. 
vedtekter 11.3.9. Valgkomiteen må suppleres med tre medlemmer. Det 
må være medlem fra yrkesseksjon samferdsel og teknisk, yrkesseksjon 
kirke, kultur og oppvekst og pensjonist- uføre organiserte.  

Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Styret velger / utpeker kandidater til valgkomiteen for neste valgperiode. 
Forslag på kandidater sendes leder innen 3. desember 2024.  
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
6. Søknad om stipend. “Jeg ønsker å søke om lokalt stipend i fagforbundet til 

videreutdanninga SEPREP. Det er et deltidsstudie over 2 år. Går nå 2. året. 

Det er en relevant utdanning til jobben i psykisk helse og rusarbeid. Det er 

et kompetanseløft for kommunen. Søker om støtte til noen av utgiftene 

med studiet.”    

 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Styret gir stipend på kr. 3000.- til videreutdanning   
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
7. Evaluering av lokale lønnsforhandlinger. 

 
Følgende hadde ordet: 
Nina Olsen 
Ragnar Martin Opøien 
Bente Fagerli 

 
Forslag til vedtak: 
Styret tar orienteringen til etterretning. 

 
 
   
 



 
 
      
___________________________________________________________________________ 

 
42/24  Godkjenning av protokoll 
  Sammendrag: 
  Gjennomgang av protokoll. 
 
  Forslag til vedtak: 
  Styret godkjenner protokoll som fremlagt. 
 
  VEDTAK: 
  Protokoll godkjent. 
___________________________________________________________________________ 
 
  Ida Marie Erlandsen 
  Referent 


